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Protokoll
För styrelsemötet 2017-05-31

§1. Mötets öppnades

§2. Dagordningen godkändes.

§3. Föregående mötesprokoll upplästes och godkändes.

§4. Ekonomisk rapport  kassabehållning 30268 kr. 18 familjavgifter 
och 17 enskilda

§5. Entreprenörer har börjat att arbeta med fiberprojektet

§6. Idrottsföreningen drar sig ur skötsel av grönytorna i byn. 
            Föreningen tar tillsvidare över det i egen regi

§7. Skolans framtid, vad kan vi göra? 35 barn avakta och se 
            om antalet ökar. Troligen över 40 nästa år på förskolan.

§8. Arrangera någon fest?  Slutet av augusti ev. kräftskiva och
Lantz band.

  §9.     Inga övriga frågor.

  §10.   Nästa möte när det ev händer något mer med Fiber.
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